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Zápis z 10. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 04. 03. 2020 

v areálu zámku v budově Podnikatelského inkubátoru CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, Doc. PhDr. Drška, RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. Král, 

Ing. Malíková, Ing. Navrátil, Mgr. p. Smetana, p. Truska,  
Omluveni: Ing. Máslík, Ing. Pospíšil, Ing. Vobora 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková,  vedoucí odborů 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. II. rozpočtové opatření na rok 2020 

3. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
Schválení programu: 10 – 0 – 0  
 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 p. Kárník – zápisy z Finančního výboru stále nejsou na webu v přehledné verzi 
naopak ale velice chválím rychlost doplnění chybějících zápisů z RM. P. Kašpar – 
zápisy z RM byly opravdu opožděny z důvodu nemoci jednoho z ověřovatelů. 
V případě zápisů z FV zjedná Finanční odbor nápravu. 
 

2. II. rozpočtové opatření na rok 2020 
 

 Úvodní slovo p. Kašpar:  
 na příjmové straně bych chtěl upozornit na OŘR 0990 – Dividendy Energie 

AG, a. s. – jsou to dividendy loni sloučených společnosti VODOS a MTH. 
 OŘR 1132 – Dary od investorů v PZKO na ozelenění PZKO – v tuto chvíli 

máme přislíbeno 125 tis, tento řádek má návaznost na výdajový řádek OŽPZ 
 na straně výdajové obsahuje toto opatření rozpis dotací sportovním klubům a 

spolkům 
 OŘR 4820 – Dotace SC Kolín – pronájem ledové plochy pro mládež – jedná 

se o doplatek za nájem ledové plochy v roce 2019. SC si loni zapomnělo tuto 
částku nárokovat. Tato částka byla součástí loňského rozpočtu. 

 OŘR 7530 – Masarykův most – projektová dokumentace – chceme provést 
mostní zkoušky, abychom věděli, jaký je nyní stav mostu, což umožní v 
budoucnu vyhodnotit jaký dopad mělo na most plánované uzavření mostu 
nového. 

 OŘR 8108, 8124 a 8140 – přístavby, nástavby a vestavby v ZŠ v Kolíně – 
navýšení rozpočtů je z důvodů dovybavení vntiřních prostor. Toto 
dovybavení bude také součástí dotací. 

 OŘR 8143 – ZŠ Ovčárecká – objekt Sendražice – rekonstrukce střechy – 
rekonstrukce se bude realizovat až v přístím roce. 

 p. Cemper - str. 12 OŘR 1530 – Prodej bytů – o jaké byty jde a z čeho výchází 
cena? Pí. Krásná – jde o byty v domech ve kterých máme již jen jednotlivé byty a 
jsme zde členy SVJ. Cena vychází z odhadu. Znalecký posudek se bude teprve 
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zadávat, byty se budou prodávat formou dražby. P. Truska – o kolik bytů jde? Pí. 
Krásná – o dva až tři. 

 p. Horáček – OŘR 7900 – Kanalizace ul. Třídvorská – jak vypadá situace? P. 
Kašpar – žaloba byla pozastavena, byl stanoven společný znalec z ČVUT, který 
udělá revizní posudek požadavků. Znalec se bude platit s firmou POHL napůl. Po 
posudku se rozhodne co dál. Nyní alespoň jednáme o případné opravě povrchu 
v pravé části vozovky směrem z Kolína. 

 p. Smetana: 
 OŘR 0990 – Dividendy Energie AG – proč nebyly součástí schváleného 

rozpočtu? P. Kašpar – vždy čekáme na sdělení výše dividend po valné 
hromadě organizace. Dříve je do rozpočtu dát nemůžeme, neboť ani nevíme 
jaké bylo hospodaření společnosti a zda nějaké dividendy dostaneme a 
navíc rozpočtová pravidla to nepovolují. 

 OŘR 4120 – Parkovací zařízení pro kola – provoz cyklověže se mi zdá velice 
nákladný. P. Kárník – na to jsem upozorňoval již při její výstavbě, co do 
velikosti je v Kolíně nevyužitelná. V Poděbradech mají stejnou věž, ale na 
rozdíl od Kolína tam více lidí jezdí na kolech. P. Kašpar – při výstavbě menší 
věže by provoz výrazně levnější nebyl. P. Navrátil – cena vychází na 43tis 
měsíčně což je opravdu dost. P. Káninský, p. Chudoba – je uzavřena 
smlouva se společnosti Systematica na monitoring 24hod, zpracovávání dat 
nákladem 120tis Kč/rok a na servisní služby - software ve výši 60tis Kč/rok  
Smlouva s AVE na pravidelný servis a údržbu ve výši 120tis Kč/rok, dále 
smlouva na internetové připojení s firmou JON ve výši 11tis Kč/rok a platby 
za elektřinu 7tis/rok. P. Král – prostor, který by byl 24hod hlídaný 
dozorujícími osobami by nevyšel levněji. P. Kárník – při výstavbě padla 
myšlenka, že by cyklověž provozovala SMSK, a.s. – proč z toho sešlo? P. 
Káninský – SMSK, a. s. byla oslovena, nicméně jediný, kdo byl ochoten se 
toho ujmout, bylo AVE. Až skončí pětiletá lhůta pro udržitelnost dotace, ve 
které není možné využít věž ke komerčním účelům, bude možné věž využít 
třeba jako reklamní plochu. 

 OŘR 7530 – Masarykův most – proč nebylo s částkou počítáno již ve 
schváleném rozpočtu? Pí. Mikšíková, p. Kašpar – nebylo s ní počítáno z 
toho důvodu, že měl být zavřený nový most. Uzavírka nového mostu 
se odkládá, protože Středočeský kraj nezískal stavební povolení. Z tohoto 
důvodu jsme se rozhodli začít svou akci připravovat i z důvodů uvedených 
výše. 

 OŘR 7616 – Odkup parkovacího systému „Smart parking city“ – o jaký odkup 
se jedná? P. Kárník – v jaké celkové výši se parkovací systém odkoupil? Pí. 
Mikšíková – jedná se o poslední splátku. Pí. Klérová – celková hodnota 
odkupu je 1 174 910,--. 

 p. Kárník: 
 str. 7 OŘR 8108, 8124 a 8140 – ZŠ Bezručova a ZŠ Masarykova – značné 

navýšení. Náklady na administraci se nepředpokládaly? Jaké jsou důvody 
pro prodloužení? P. Káninský – Projekty vykazovaly omezenou kvalitu. 
Obsahovaly nedostatky, neproběhly technické průzkumy. Z toho plynou 
vícepráce, které jsou důvodem pro prodloužení termínu. S tím samozřejmě 
jdou ruku v ruce i další náklady na technický a autorský dozor. Náklady na 
administraci nebyly uhrazeny v loňském roce a při sestavování rozpočtu bylo 
zapomenuto na převod smluv do roku 2020. Tyto řádky jsou v kompentenci 
dvou odborů: ODVZ a OIUP. 

 str. 8 - OŘR 8318 – Sportovní areál ul. Seifertova – kvituji snížení, jen se chci 
ujistit, že kalkulace nové ceny obsahuje veškeré náklady. P. Káninský – ano, 
veškeré náklady jsou zahrnuty. 
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 str. 8 a 9 – OŘR 8500 a OŘR 8501 spolu souvisí? P. Káninský – nesouvisí. 
V případě OŘR 8501 jde o akci, která není součástí modernizace EFEKT 
2019. 

 str. 9 – Parkování ul. Pražská – Hankovec – smysl tohoto rozpočtového 
výdaje velice chválím… 

 str. 9 – OŘR 8527 – Pítko na autobusovém nádraží -  obsahuje navýšení i 
autorský dozor? P. Káninský – autorský dozor nebude potřeba. 

 str. 12 – OŘR 8123 a 8144 – akce ve školách se dříve prováděly z IF škol, 
jaký je nyní postup? P. Kašpar – odvody z IF na vybrané akce ve školách 
probíhají vždy až ve II. pololetí daného roku. Tehdy už je známa přesná výše 
akce. Technická zhodnocení investuje město. 

 str. 14 – OŘR 8443 – Budova gymnázia – rekonstrukce výdejny stravy a 
jídelny – po zpracování projektové dokumentace se bude rozpočet znovu 
navyšovat? P. Kašpar – odhad je 800tis. 

 str. 15 – OŘR 8504 – Městský hřbitov – údržba chodníků a zeleně – 
vzhledem k tomu, jak to na hřbitově vypadá, bych si dovedl představit i 
částku dvojnásobnou… 

 str. 23 – OŘR 4320 – ZŠ Bezručova – příspěvek na provoz – navýšení 
z důvodu pořízení kompletní kamerové sady pro vysílání TV Kolín – je toto 
využíváno městem? P. Kašpar – jde prostřednictvím školy o propagaci 
města třeba na kanále Youtube. Pí. Mikšíková – užší spolupráci se školou 
nyní řešíme v koordinaci s oddělením marketingu a cestovního ruchu. 

 str. 26 – OŘR 8600 – SOS zařízení – investice – potřebnost nerozporuji, jen 
bych chtěl vědět, kdo to bude technicky zajišťovat a kdo bude platit provoz. 
P. Mach – zatím máme v plánu montovat čidla do našich bytů, které budou 
napojeny na městskou policii. Testování bude probíhat v režimu placeném 
městem. 

 str. 28 – OŘR 5848 – Monitoring kvality ovzduší – jak se bude s těmito daty 
dále pracovat? Pí. Mikšíková, p. Kašpar – s daty se pracuje, připravuje se 
portál pro veřejnost a data by měla být časem i nahrávána do systému 
INVIPO. 

 str. 30 – OŘR 6433 – plnění povinného podílu OZP za rok 2019 – k tomu 
mám jenom jednu poznámku, kde jinde by měli tito lidé pracovat… 
 

  Hlasování: 9 – 0 – 1 
Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu 
II. rozpočtového opatření na rok 2020. 
 
 
3. Různé 
 
 p. Kárník – Městská policie je více přítomna na autobusovém nadraží, nepořádek je 

podstatně menší. 
 p. Cemper – TPCA chce rozjet 3. směnu, vybírá město od ubytoven poplatek 

z ubytování, odpad za ně město platí…? P. Kašpar – změnou zákona o místních 
poplatcích se za dlouhodobé ubytování nevybírá (vybírá se pouze poplatek 
z pobytu do 60dní pobytu). Odpady platí ubytovna jako firma. P. Kárník – připravuje 
se město na příchod 400 Indů do Kolína? P. Kašpar – Indové nebudou bydlet 
v Kolíně. Pí. Mikšíková – TPCA shání ubytování v okruhu Praha, Pardubice, Hradec 
Králové. P. Kašpar – vedení TPCA přemýšlí o převzetí vybrané ubytovny v Kolíně, 
ve které má své zaměstance. Po převzetí ubytovny v Ovčárech se situace kolem 
ubytovaných výrazně zlepšila. 
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 p. Cemper – jaká je situace kolem Sandberku? V případě, že bude Kolínem 
projíždět denně tolik kamionů se stav silnic a jejich průjezdnost výrazně zhorší. P. 
Kašpar – situace kolem Sandberku se pořád řeší. Logická by byla lodní doprava, 
ale schválena je doprava kamionová. Do Sandberku by mělo být Rozhodnutím 
Středočeského kraje navezeno 1 800tis tun „odpadu“ (hlušina, hlína….). Kontroly by 
měly probíhat v podstatě pouze kamerovým systémem. Město se proti tomuto 
bohužel nemůže odvolat. Pomáhalo s odvoláním dotčeným spolkům, které měly 
možnost se odvolat. Povolení bylo stejně uděleno s tím, že se dané bude ještě 
řešit. Bylo podáno několik odvolání. Čeká se na další vývoj. 
 

 
 

Přístí jednání Finančního výboru se uskuteční  20. 05. 2020 
 
Jednání skončilo v 15:20 
 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


